
Zápis ze zasedání Svazu OFF ROAD

17. 5. 2012 Praha

Přítomni: Ladislav Tejchman, Jan Ságl, Miroslav Pleticha (místo Václav Pištěk), Josef 

Pátl, Pavel Berounský, Jan Mochan

Omluveni: Jiří Urban, Stanislav Zeman 

Hosté: Ing. Radovan Novák, Luděk Kopecký

1. Kontrola minulého zápisu - J. Mochan
1.1. Reprezentace AK – posledně schválený jezdec Stloukal nakonec smlouvu 

nepodepsal a reprezentantem není
1.2. Kalendář – diskuse o Domažlicích a možnost aby tam jel Kartcross, komise 

počká na oficiální zájem pořadatele o schválení tratě

2. Zpráva z komise FIA – L. Kopecký
2.1. Byla 3.5.
2.2. Byla ustanovena pracovní skupina pro HANS v autocrossu – problém přileb a 

homologovaných sedaček
2.3. Povrch nezpevněné části tratě v RX je věcí komise FIA Off-road, ne 

Bezpečnostní, složení z Francie bude poskytnuto všem pořadatelům
2.4. Seminář FIA 2013 má být v Itálii
2.5. Není předpis pro Junior rallycross, letos jen jako ukázky
2.6. Info o závodě RX ve Francii, diskuse o platbách vkladu předem

3. Testování a počty vozidel - L. Tejchman
3.1. Počty jsou v materiálech
3.2. Diskuse o systému testování – pokračovat v letošním modelu

4. Zpráva z FIA institutu – P. Berounský
4.1. Informace o průběhu akce pro jezdce Racer buggy:

 Projekt je na období 2011 – 2013
 Účastnilo se 27 jezdců a soutěžících
 Jako lektoři byli Havránek, Berounský, Kadlec, P. Bartoš
 Koordinátor Patera má u sebe hodnocení od účastníků
 Poděkování AMK Dobřany v O. H.
 Z důvodu špatného počasí se nemohl uskutečnit závod sponzorů

5. Školení rozhodčích, pořadatelů a jezdců – L. Tejchman
5.1. Školení pořadatelů a činovníků – dobré místo, výborná účast
5.2. Školení jezdců – klasický průběh
5.3. Školení traťových komisařů – dobrý nápad udělat to na AČR, měli testy –

zlepšení při vyplňování protokolů o nehodě
J. Ságl pošle Ing. Novákovi návrh na zavedení licence TrK dle systému FIA



6. Začátek sezony – J. Mochan, L. Tejchman
6.1. J. Mochan informoval o prvních podnicích MMČR v rallycrossu, které se 

uskutečnili v Rakousku a Maďarsku – malá účast českých jezdců
diskuse o počtech jezdců a účasti reprezentantů

6.2. L. Tejchman informoval o autocrossu, diskuse o počtu jezdců 

7. Návrh rozpočtu pro MŠMT – L. Tejchman
7.1. Ing. Novák informoval o systému Programu 5
7.2. Návrh rozdělení finančních prostředků schválen

8. Různé
8.1. Diskuse o mládeži, J. Ságl připraví přehled o jezdcích AX do 25 let, J. Mochan 

o jezdcích RX a Kartcrossu
8.2. J. Ságl navrhuje změnu startovného na příští rok
8.3. Konference svazu dle pokynů AČR proběhne v září

Zapsal J. Mochan




